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Zápisnica č. 1/2019 zo zasadnutia Komisie rozvoja mesta pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

konanáho dňa 30.05.2019 od 14:30 do 16:00, v malej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi  

Prítomní:   
Ing. Zuzana Záborská  
Ing. Ľubomír Pastiran 
MUDr. Alena Pekarčíková 
Ing. Darina Paveleková 

Valter Retter  
Mgr. Jozef Kačenga  
Oliver Búza 
Ing. Zuzana Valkoššáková 

 

Neprítomní:   
Mgr. Ing. Igor Geletka  
PaedDr. Dávid Demečko, PhD. 
 

Adnan Akram 

 

Hostia: 

Ing. Jozef Gonda, Mgr. Marieta Sopková, RNDr. Ladislav Ruttkay, Mgr, Mgr. Tomáš Cehlár, Ing. Jozef Borz 

Program zasdnutia: 

1. Úvod, otvorenie 

2. Komisia rozvoja mesta, jej povinnosti, zodpovednosti, platforma spolupráce s vedením mesta a s MsÚ  

pre rozvoj mesta 

3. Predstavenie (oživenie pamäte) Rozvojového plánu mesta Spišská Nová Ves  2011 – 2022 (2025) - jeho 

vízie a hlavných cieľov vrátane informácie o procesoch monitorovania, aktualizácie a vyhodnocovania  RPM 

za obdobie jeho platnosti 

4. Mechanizmus implementácie (súčasť schváleného dokumentu) – súčasné nastavenie podmienok „AKO“ 

implementovať /realizovať schválený, spoločne tvorený a prijatý (stále platný) rozvojový dokument mesta 

5. Implementácia (realizácia) RPM – čo robíme dobre a čo by sme mali robiť lepšie na základe doterajších 

skúseností – diskusia/reflexia/spätná väzba 

6. Komunikácia „vyhodnotenia“ plnenia jednotlivých cieľov RPM v komisiách pri MsZ – návrh a diskusia 

(určenie priorít do konca roku 2022) 

7. Rôzne 

8. Závery 

Prerokované: 

1. bod programu 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Komisie rozvoja mesta – Ing. Zuzana Záborská (ďalej len 

„predsedníčka komisie“). Privítala prítomných členov komisie a predložila návrh programu spolu s materiálmi 

na prerokovanie, ktoré boli doručené všetkým členom komisie v elektronickej podobe. 

2. bod programu 

Predsedníčka komisie 

- informovala členov komisie o bode programu č. 2, predstavila povinnosti, zodpovednosti Komisie rozvoja 

mesta, platformu spolupráce s vedením mesta a s MsÚ pre rozvoj mesta. 

- predpokladá zasadnutia komisie maximálne 3 x ročne, budúce zasadnutie bude venované prioritám, ktoré 

sa budú predkladať na zasadnutí MsZ na schválenie, po predbežných rozhovoroch s pánom primátorom 

a pánom viceprimátorom Ing. Gondom je predpoklad, že sa tak stane v septembri. 

3. - 5. bod programu 

Ing. Darina Paveleková 

- informovala členov komisie o bodoch programu č. 3 – 5 v zmysle zaslaných materiálov.  

Predsedníčka komisie 

- informovala, že približne polovica stanovených cieľov je už takmer naplnených, avšak s druhou polovicou sa 

doposiaľ nezačalo, je potrebná diskusia, 



2 
 

- pripomenula potrebu zosúladiť ciele a opatrenia PHSR s programovým rozpočtom. 

6. bod programu 

Predsedníčka komisie 

- vysvetlila prítomným potrebu účasti jednotlivých komisií na vyhodnotení a úprave dokumentu podľa 

aktuálnych potrieb. Požiadala predsedov jednotlivých komisií, aby každý zvolal zasadnutie komisie 

venované tejto problematike, na zasadnutiach prejednali potrebu aktualizovania Opatrení a Aktivít práve 

tých Cieľov RPM, ktoré svojim charakterom spadajú do pôsobnosti jednotlivej komisie,  

- upozornila, že prípadná potreba úpravy samotných Cieľov RPM, znamená tvorbu nového dokumentu, 

- navrhla prizývať zamestnancov MsÚ z Referátu rozvoja mesta na zasadnutie každej komisie, na ktorom 

bude prejednávaný RPM. 

Mgr. Kačenga  

- navrhol dátum najbližšieho zasadnutia Komisie rozvoja mesta v mesiaci október, nakoľko Komisia športu, 

na ktorej bude RPM prejednaný, je plánovaná na september. 

Predsedníčka komisie 

- označila októbrový termín zasadnutia komisie za neskorý, vyhodnotenie RPM je potrebné  

pred schválením rozpočtu mesta, nakoľko by sa pri tvorbe rozpočtu malo vychádzať práve z tohto 

dokumentu.  

Ing. Gonda 

- súhlasil s predsedníčkou komisie, jednotlivé komisie by mali zasadať a prejednať RPM v dostatočnom 

predstihu pre jeho zapojenie do tvorby rozpočtu,  

- najbližsie zasadnutie Komisie rozvoja mesta navrhuje naplánovať pred septembrovým zasadnutím MsZ. 

Predsedníčka komisie 

- predniesla návrh zo zasadnutia MsV č. 6, aby komisia bola spoločnou platformou aj pre predsedov, 

prípadne podpredsedov všetkých mestských výborov v rámci mesta, čím budú MsV zainteresované  

na komunikácii priorít rozvoja mesta aj s ohľadom na jednotlivé mestské časti. Zámerom je, aby sa hlavné 

úlohy MsV odvíjali od spoločne komunikovaných priorít rozvoja, vychádzali by z plánu rozvoja.  

Mgr. Kačenga 

- reagoval, že sa to bude míňať účinku. V minulosti fungovali stretnutia predsedov MsV s pracovníkmi MsV  

na úrovni vedenia mesta, čo podľa jeho slov fungovalo dobre a malo by to na tejto úrovni pokračovať, 

- navrhuje zahrnúť prejednanie dokumentu RPM ako bod programu pri stretnutí s predsedami MsV. 

Mgr. Cehlár  

- reagoval, že prizvať predsedov MsV na komisiu je dobrý nápad, mohlo by to nahradiť spomínané stretnutia 

predsedov. 

Ing. Gonda 

- súhlasí s Mgr. Kačengom nespájať predsedov MsV s komisiami, dokument RPM by však mal byť 

prerokovaný na jednom stretnutí, kde budú všetci predsedovia MsV.  

Mgr. Kačenga  

- položil otázku, ako je stanovená výška vyčlenených finančných prostriedkov financovaných z vlastných 

zdrojov uvádzaných v Akčnom pláne pre budúce roky. 

Ing. Paveleková 

- uviedla, že je to len predpoklad, odhad. 

Mgr. Kačenga 

- sa opýtal, koľko máme ako mesto "živých" projektov. 
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Ing. Paveleková 

- ukázala členom komisie prehľad projektov zverejnený a pravidelne aktualizovaný na webovej stránke 

mesta, ktorý je členený podľa troch kategórii, na podané žiadosti o NFP – v procese hodnotenia (aktuálny 

počet 19), schválené žiadosti o NFP a neschválené žiadosti o NFP.  

Ing. Gonda  

- navrhol doplnenie informácie o výške spolufinancovania vo zverejňovanom prehľade projektov.  

Predsedníčka komisie 

- navrhla pri každom zasadnutí Komisie rozvoja mesta predkladať prehľad podávaných projektov členom 

komisie. 

p. Retter 

- upozornil na údaj "33 prepravených osôb" Letným Mini busom, Opatrenie 1.4. na str. 13-14 dokumentu 

Vyhodnotenie plnenia RPM, požaduje preveriť správnosť, 

- navrhuje vytvoriť platformu pre všetky komisie ako úložisko dokumentov – obdobne ako funguje Digitálne 

zastupiteľstvo. 

Komisia rozvoja mesta berie predkladané informácie na vedomie, ukladá povinnosť prerokovať 

vyhodnotenie plnenia Rozvojového plánu mesta Spišská Nová Ves na jednotlivých komisiách. 

Odporúčaný termín je do 30.6.2019. 

7. bod programu 

Záujmové združenie právnických osôb "Multifunkčný areál Schulerloch"  (ZZ PO MAS), zastúpené  štatutárnym 

zást. Ing. Jozefom Borzom, požiadalo predsedníčku Komisie rozvoja mesta o prejednanie Žiadosti o nájom  

a zápožičku mestských pozemkov v lokalite zv. Šulerloch na účely postupného budovania športového 

multifunkčného areálu so  športovou strelnicou a bežeckými trasami.  

Ing. Jozef Borz  

- podal prítomným informáciu  o predmete žiadosti a priebehu jednania s mestom k danej téme. Objasnil 

podstatu celkového zámeru, teda prejsť z dočasného režimu provizórneho fungovania športovej strelnice  

k postupnej realizácií  stálej strelnice s príslušným technickým vybavením a podľa možnosti začať zriaďovať 

aj ostatné športoviska, vrátane bežeckej trasy pre celoročné využitie v dĺžke 2,5 km.   

Za týmto účelom ZZ PO MAS  požiadalo mesto Spišská Nová Ves o prenájom a zápožičku dotknutých 

pozemkov na dobu určitú (20 rokov).   

- prítomných  požiadal o podporu a pomoc pri realizovaní verejno-prospešného zámeru. K správe  

o prebiehajúcich rokovaniach zástupca ZZ PO MAS uviedol, že iniciovali zmenu ÚP aby bol zohľadnený 

skutočný stav územia. Po zmene ÚP bude pristúpené k ďalším krokom s garanciou zachovania účelu  

v danej lokalite. 

Komisia rozvoja mesta berie predloženú informáciu na vedomie, navrhuje poslanecký prieskum 

zastúpený komisiou športu, komisiou cestovného ruchu, komisiou výstavby, dopravy a územného 

plánovania a Štátnou ochranou prírody Slovenskej republiky. 

8. bod programu 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

Zapísala: Ing. Zuzana Valkoššáková 

 

 

Ing. Zuzana Záborská 

predsedníčka komisie 


